

Referat af gilderådsmøde 18. januar 2018

Deltagere: Dorte, Steen B., Lis, Ole I, Ole J. og Bente(ref)

Afbud: Christa og Martin

- 1) GIM-møde tirsdag d. 30. januar
Fortungildet er værter – Virum Kirke er reserveret. Vi brugte en del tid på at fordele praktiske opgaver i forbindelse arrangementet.
- 2) Gildeting 13. marts 2018
Bente spørger de forskellige om de vil fortsætte /genvælges og laver indkaldelse. Vi foreslår at de afsatte penge til julemærkehjemmet bliver hensat til næste budget, samt at vi ekstrabevilger 5. – 10.000 – skal vedtages på gildeting. Ole I undersøger mulighederne for weekend på Thydal. Vi ønsker en debat om fortsat deltagelse i loppemarkedet. Dorte undersøger foredrag om dåseringe.
- 3) Julemærkehjem
Bente rykker Susanne for besøgsdato samt gaveforslag
- 4) Virumgruppen
Dorte undersøger hvordan Virumgruppen forholder sig til nye gruppedannelser.
- 5) Ny gildeskrå
Bente har undersøgt prisen på en ny tilsvarende gildeskrå, og gildeledelsen finder det alt for dyrt. Lis har en læderindbunden gæstebog, som vi kan bruge i stedet.
- 6) Svendeoptagelse
Vi holder svende optagelse til Sommerafslutning – Ole I og Bente laver forberedelsen. Der er måske flere på vej.
- 7) Næste gilderådsmøde
Næste møde 14. maj i Huset kl. 19.
- 8) Evt. – der var intet

Bente